
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub   10 maj-2023 

 

Sted: Klubhuset 

Kl. 19.00 

 

Deltagere: 

Leif Vang 

Bent Kohls 

Peter Black 

Karl Tholstrup 

Niels Rahbek 

Frank Rømer 

 

 
1. Søsætning 

Søsætningen er forløbet tilfredsstillende, økonomien balancerer. 
Vi skal sørge for, at opdatere afregning for flyttede både,samt  indskud for både der opnår fast plads. 
 

 
2. Overvågning havnen. 

Der er indkøbt et system med 3 kameraer. Vi afventer en mast. 
Der kan nu opsættes skilte med video overvågning på havnen. 

 
 

3. Betalingsautomat. 
Automaten er monteret og fungerer, Leif har monteret et ur der genstarter anlægget om morgenen, da 
der har været fejl drift om natten. Bataling omfatter både serviceleje i klubhuset og bundsliber mm. 
 
 

4. Parkering af joller. 
Jollevogn tilhører ikke Torben men Michael B. 
Niels kontakter Michael. 
Der aftales plads til joller med Torben. 
Junior sejlerne skal være medlem for at forsikring dækker. 
Der må kun sejles med forsikrede både. 
Havne-Plads udvalget sørger for skiltning med ”privat parkering”, og ved både med ”privat parkering 
kun for medlemmer”. 
 
 

5. Udviklingsgrubbens arbejde. 
Der er ingen gener for sejlklubben vedr. siddetrapper mm. 
 
  

6. Efterisolering. 
Der er bestilt isolering af lofter Isolered i maj måned. Vinduer har længere leveringstid. 
Larsson ringer tilbage med tidsplan. Der er bevilliget 73% tilskud. 

 
 

7. El på havnen. 
Frank skifter kombi automatsikring til stikkontakter inden både skal op, for at opnå mere strøm til høj-
tryksrensere. Lyskilder i standerne er udtjente, de har et fysidk formet der ikke passer med standard 
lyskilder, Frank skifter til nuværende standard. 
 



 
 

8. Restancer. 
Karl laver liste med restancer. 

 
 

9. Nyt fra udvalg.  
Jolleudvalg: Joller forventes at komme ud at sejle i Hjarbæk. 
HP: Er der plan for beklædning af container. 
Er der plan for opførelse af nyt masteskur, Peter spørger Kåre. 
Forslag om bestyrelsesmøde ved søen. 
 
 

10.  Samarbejde med sjægtelaug og borgerforening.. 
Der forventes en overskudsandel til VS, derfor ingen betaling fra sjægte. 
Parkerings tilladelse til overnattende sjægte campister. 
Der laves et opslag på hjemmesiden med invitation til sjægte WM. 
 
 

11. Opgaveliste. 
Niels laver liste med sejlklubbens Joller. 
Karl sender besked til Berit om regnskab. 
De fleste punkter på listen er udført. 
 

 
12. internet. 

Internettet fungerer ikke optimalt, Karl sender oplysninger om nuværende operatør til Frank, der får in-
ternettet opdateret. 
 
 

13. Betaling fra kommunen for kommunale del. 
Karl tager kontakt til Jørgen for at få oplysninger. 
 
 

14. Bemanding af havn i sommerferien. 
 Vi skal finde en der ser efter om det ser ordentligt ud, og toilet papir mm. Alle tænker over mulighed. 
 
 

15. Tilretning af hjemmeside. 
Der skal rettes i retningslinjer for havnen, Henv. Til pladsudvalg. 
Mastekranen er kun for medlemmer og både med plads i havnen, kranen slettes fra takstbladet. 
Vi har i øjeblikket ingen kurser, punktet slettes på hjemmesiden. 
Indtil der evt. opstartes kapsejlads fjernes punkter. 

 
 
Næste bestyrelsesmøde 13 juni. 
 
FR 


